
BOSNA I HERCEGOVINA 
FEDERACIJA BOSNE I HERCEGOVINE 
ZENICKO-DOBOJSKI KANTON 
OPCINA TESANJ 
OPCINSKO VIJECE 

Broj: 01-05-4-2335-3 /17 
Datum: 08.11.2017. godine 

ZAPISNIK 
SA 12.  SJEDNICE  OPCINSKOG VIJECA TEANJ, ODRiANE 

DANA 31.10.2017. GODINE (utorak), S POC'ETKOM U 14,00 SATI, 
U SALI OPCINSKOG VIJECA TEANJ 

Sjednici prisustvovala 23 vijeenika. 
Vijeenik Huskie Kasim prisutan od 14,11 sati. 

Gosti: Voda Razvojnog tima za izradu Strategije razvoja opeine Te§anj 2018-2022, g-din Fuad Sigie 
Sjednici prisustvovali: Opeinski naC'elnik Suad Huskie sa saradnicima. 
SREDSTVA JAVNOG INFORMISANJA: 
Predstavnici TV "Smart". 
Elektronsko glasanje, vremensko praeenje diskusija i zapisnik vodi Sajda Klepie. 
Sjednicom predsjedava predsjedavajuei Vijeea g-din Senad N. Suba§ie. 
Nakon prijave vijeenika, Predsjedavajuoi Vijeoa je konstatovao da dana§njoj sjednici Vijeea prisustvuje 22 
vijeenika, Oime su se stekli uslovi za punovalno odlu6ivanje, otvorio 12. sjednicu Vijeea i proglasio je 
javnom, to u ime Vijeea i u svoje lieno ime pozdravio prisutne goste i predstavnike medija. 

Ad. A 
Opeinsko vijeee je sa 17 glasova "ZA", bez glasova "PROTIV" i 5 glasova "UZDIdAN" 

usvojilo sljedeei 
ZAKLJUeAK 

Usvaja se Zapisnik sa 11. sjednice Opeinskog vijeea Teganj. 

Dnevni red  
Opeinsko vijeee je jednoglasno sa 22 glasa "ZA", bez glasova "PROTIV" i "UZDR'i AN" usvojilo 
sljedeei dnevni red: 

1. Prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o komunalnom redu i sanitarnom minimumu, 
2. Prijedlog Odluke o uspostavi Registra mjesnih zajednica na podrueju opeine Te§anj, 
3. Prijedlog Odluke o prodaji zemlji§ta neposrednom pogodbom-Trafo stanica u Rosuljama, 
4. Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti za prenos prava na nekretnini radi izgradnje ambulante u 

5. Nacrt Strategije razvoja opeine Te§anj 2018-2022, 
6. Nacrt Bud2eta opeine Teganj za 2018.godinu, 
7. Nacrt Odluke o za§titi izvori§ta vode za piee Meki§ki potok i TrebaCka rijeka na podruaju opeine 

Te§anj, 
8. Nacrt Odluke o lokalnim i nerazvrstanim cestama na podruseju opeine Te§anj, 
9. Izvjegtaj o izvrgenju Bud2eta za period januar-septembar 2017.godine, 
10. Prijedlog Rjaenja o imenovanju Komisije za promet nekretnina. 
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Uz materijale koji su bili na dnevnom redu vijeenicima je dostavljena: 
• Informacija o realizaciji odluka, rje§enja i zakljuaaka Opeinskog vijeea za period od 

22.09.2017.godine do 27.10.2017.godine. 

Ad. 1 
Pomoenik Naeelnika Hojkurie Hamzalija je dodatno obrazIo2io Prijedlog Odluke o izmjenama 

i dopunama Odluke o komunalnom redu i sanitarnom minimumu, 

U raspravi uoestvovali vijeenici: Hrnjie Muris, Kaser Vedran, Alie Hajrudin„ Huskie Kasim i Opoinski 
naeelnik. 

Vijeenik Huskie Kasim je u svojoj diskusiji predlo2io sljedeei zakljueak: " Da se ispred firmi koje se 
bave fla§iranjem vode postavi ostrvo kako bi se vr§ilo prikupljanje ambala2e. 

Opeinski naeelnik je zamolio da se ne donosi zakljueak za postavljanje eko ostrva ispred navedenih 
firmi , jer su svi proizvodaei du2ni da uplaeiju odredene iznose, imaju odluke da pravni subjekti imaju vlastiti 
kontejner za otpad. 

Nakon toga, vijeenik Huski6 Kasim je odgovorio se izjagnjavanje o njegovom projedlogu odgodi za 
narednu sjednicu. 

Opeinsko vijeee je sa 23 glasa "ZA", bez glasova PROTIV" i "UZDRZAN" usvojilo sljedeei 
ZAKLJUCAK 

Usvaja se Prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o komunalnom redu i sanitarnom 
Minimumu. 

Ad. 2 
Pomoenik Naeelnika Muslija Azra je dodatno obrazIoMa Prijedlog Odluke o uspostavi Registra 

Mjesnih zajednica na podrueju opeine Te§anj, 

Bez rasprave, Opeinsko vijeee je sa 23 glasa "ZA", bez glasova "PROTIV" i "UZDRZAN" 
usvojilo sljedeei 

ZAKLJUCAK 
Usvaja se Prijedlog Odluke o uspostavi Registra mjesnih zajednica na podrueju opeine Teganj. 

Ad. 3 
Opeinsko vijeee je jednoglasno sa 22 glasa "ZA", bez glasova "PROTIV" i "UZDRZAN" 

usvojilo sljedeei 
ZAKLJUCAK 

Usvaja se Prijedlog Odluke o prodaji zemljigta neposrednom pogodbom-Trafo stanica u 
Rosuljama. 

Ad.4 
Pomoenik Naeelnika Nadir Medarie je dodatno obrazIo2io Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti za 

prenos prava na nekretnini radi izgradnje ambulante u 

U raspravi ueestvovali vijeenici Solo Fahir i Senad Suba§ie. 
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Opeinsko vijeee je jednoglasno sa 23 glasa "ZA", bez glasova "PROTIV" i "UZDRiAN" usvojilo 
sljedeei 

ZAKLJUCAK 
Usvaja se Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti za prenos prava na nekretnini radi izgradnje 

ambulante u 

Pauza u radu vijeea trajala od 16,14 do 16,24 sata 

Ad. 5 
Opeinski Naeelnik je dodatno obrazlo2io Nacrt Odluke o usvajanju Strategije razvoja opeine Teganj 

2018-2022., uz napomenu da se javna rasprava treba odr2ati u roku od 45 dana. 

Voda Razvojnog tima za izradu Strategije, g-din Fuad Sisic je informisao Opeinsko vijeee o radu 
Razvojnog tima, Sektorskih timova i partnerske grupe: 

Zadatak tima je bio: Identifikacija i ukljueivanje lokalnih aktera, analiza stanja i definisanje strategke 
platforme, Koordiniranje rada sektorskih radnih grupa pri izradi sektorskih razvojnih planova,lzrada Plana 
implementacije razvojne strategije,Izrada inidikativnih sektorskih finansijskih planova i generalnog 
finansijskog plana,Izrada plana razvoja organizacionih kapaciteta i ljudskih potencijala za implementaciju 
Strategije. Uz to, tim je imao obavezu koristiti postojeee dokumente kao i slijediti metodologiju za ititegrirano 
planiranje lokalnog razvoja u BiH (miPRO metodologija). 

Razvojni tim je od samog poeetka radio uz podrgku UNDP-a (g-da Sne2ana Migie), podrgku 
rukovodstva Opeine na eelu sa Opeinskim naeelnikom koji je i imenovao sektorske grupe/timove. Sektorski 
timovi na eelu sa predsjednicima su dali veliki doprinos u eetiri podrueja: Ekonomski razvoj (Selma Bradarie-
Ireiz), Ekologki razvoj (Adnan Lihie), Drugtveni razvoj (Almina Alagie) i Mladi (Mirza Kotorie),i tehnieki 
sekretar Razvojnog tima Sajda Klepie. Iako je bilo vrijeme godignjih odmora nije pravljen nikakav prekid u 
planiranim aktivnostima, ali mote biti objagnjenje za kagnjenje od 15 dana, jer je zadatak zavrgen 30.09. 
umjesto do 15.09.2017. godine. Tokom procesa formirana je i Partnerska grupa (nevladin sektor, mjesne 
zajednice, direktori javnih ustanova i preduzeea, predsjednici klubova politiekih stranaka, pomoonici 
opeinskog naeelnika, opeinski pravobranilac) na eelu sa predsjednikom Esmirom Subagia. 

Cjelokupni rad je bio transparentan i predstavljen dokumentima: rjegenjima, zapisnicima i kreiranim 
aktima na portalu Opeine Teganj, na adresi http://www.opcina-tesanj.ba/uprava/dokumenti/strategija-razvoja-
opcine-tesanj-2018-2022.  Proces je u skladu sa metodologijom UNDP-a bio zahtjevan u pogledu rada u 
fazama, evaluacijama u toku, usaglagavanjima te znatnom broju dokumenata koji je trebalo u cijelom procesu 
izraditi:SAE (Socio-ekonomska analizastanja), Strategka platforma (vizija, strategki ciljevi, indikatori i ishodi), 
Sektorski ciljevi, indikatori i ishodi, programi i projekti/mjere te organizacija realizacije strategije razvoja. 
Prethodne faze eine i cjelinu dokumenta Strategija razvoja opeine Teganj 2018-2027. Uz to su izradeni 
dokumenti: Alat za koherentnost (detaljan pregled svih sektorskih ciljeva, programa, projekata/mjera sa 
indikatorima i ishodima), Procjena finansiranja i Indikativni plan finansiranja za period od tri godine (2018-
2020) te Procjena rizika. Trebalo je pregledati i veliki broj aktuelnih dokumenata Opeine Teganj ali i vigih 

nivoa vlasti. Svi izradeni dokumenti ee biti valni za realizaciju i monitoring nad realizacijom strategije 
razvoja. Treba naglasiti da su MLADI kao sektor u ranijim strategijama razvoja sada stavljeni U drugtveni 
sektor kao podsektor zbog zahtjeva metodologije. 

Pristupilo se i izradi softverske web aplikacije koja treba olakgati monitoring i izvjegtavanje, a time i 
poveeati transparentnost ali i jedinstven pristup realizaciji svih projekata/mjera. 

Redefinisana vizija (neznatno ali va2no: uz dosadagnji smjer sada je naglagen zna'eaj inovativnosti i 
drugtvene etike za dalji smjer razvoja), tri strategka smjera razvoja i tri strategka cilja. 
TEANJ 2027: Teganj, sredina ekologke svijesti, inovativne poduzetnosti i drugtvene etike 

1. Teganj, po2eljno mjesto za investicije 

A: Trg Alije Izetbegoviaa 
	

T: +387 32 650 220 	F: +387 32 650 022 	E: senad.subasic40_pcina-tesanj.ba W: opcina-tesanj.ba 



2. Te'S'anj, sredina ugodnog Zivljenja, pogodna da vrline, znanja i vje§tine mladih dodu do izra*Zaja 
3. Te§anj, sredina ekolo§ke svijesti i efikasnih mehanizama za§tite okoli§a. 

Uspostavljeni sektorski razvojni planovi sa ukupno 14 programa u kojima je alociran 61 projekat i 24 mjere sa 
predvidenim iznosom finansiranja od 50.788.000 KM. 
EKONOMIJA 3 programa, 12 projekata, 7 mjera, 13.612.000 KM (10.538.500 KM/2018-2020) 
DRLATVENI SEKTOR 5 programa, 31 projekata, 15 mjera, 13.200.000 KM (9.765.000 KM/2018-2020) 
EKOLOGIJA 5 programa, 18 projekata, 2 mjera, 23.976.000 KM (17.717.000 KM/2018-2020) 
G-din Fuad Sisic je na kraju naglasio da smatra da je Razvojni tim za izradu Strategije razvoja opeine Teganj 
2018-2022 ispunio svih pet zadataka navedenih u uvodu ove informacije a koje mu je Opeinsko vijeee svojim 
rjeknjem stavilo u obavezu. 

U raspravi ueestvovali vijeenici: Jupie Mirano, Kaser Vedran, Hoaie Enes, Hrnjie Muris, Alic 
Hajrudin, Hasanba§ie Senad, Kurtie Amir, Alic Munevera, Subagie Senad, Voda Razvojnog tima i Opeinski 
naeelnik. 

Opcinsko vijeee je sa 22 glasa "ZA", bez glasova "PROTIV" i 1 glasa "UZDRiAN", usvojilo 
sljeded 	

ZAKLJUCAK 
Usvaja se Nacrt Odluke o usvajanju Strategije razvoja °pane Teganj 2018-2022, i upueuje na 

javnu raspravu. 

Pauza u radu vijeea trajala od 14,40 do 13,00 sata. 

Ad. 6 
Pomoenik NaCelnika Hojkurie Hamzalija je dodatno obrazloZio Nacrt Budkta opeine TeS'anj za 

2018.godinu. 
U raspravi ueestvovali vijeenici: Pilav Elvir, Kotorie Esmir, Alic Hajrudin, Hrnjie Muris i Opeinski 

naCelnik 

Opeinsko vijeee je sa 21 glasom "ZA", bez glasova "PROTIV" i 2 glasa "UZDRZAN", usvojilo 
sljeded 

ZAKLJUCAK 
Usvaja se Nacrt Budieta °pane Teganj za 2018.godinu i upueuje na javnu raspravu. 

Ad. 7 
Opeinsko vije& je sa 23 glasa "ZA", bez glasova "PROTIV" i "UZDRiAN" usvojilo sljedeei 

ZAKLJUCAK 
Usvaja Nacrt Odluke o zakiti izvorigta vode za piee Mekigki potok i TrebaCka rijeka na 

podraju opeine Teganj i upueuje na javnu raspravu. 

Ad. 8 
Pomoenik Naeelnika Hojkurie Hamzalija je dodatno obrazIo'Zio Nacrt Odluke o lokalnim i 

nerazvrstanim cestama na podrueju opeine Te§anj. 

U raspravi ueestvovao vijeenik Alio Hajrudin. 
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Opeinsko vijeee je sa 21 glasom "ZA", bez glasova "PROTIV" i "UZDRZAN" 
usvojilo sljedeei 

ZAKLJUCAK 
Usvaja se Nacrt Odluke o lokalnim i nerazvrstanim cestama na podrueju opeine Teganj i 

upueuje na javnu raspravu. 

Vijeenik Jupie Mirano napustio sjednicu u 16,58 sati. 

Ad. 9 
U raspravi o Izvje'gtaju o izvrknju BudsZeta za period januar-septembar 2017.godine ueestvovali 

vijeenik Kaser Vedran i Opeinski naeelnik. 

Opeinsko vijeee je sa 15 glasova "ZA", 7 glasova "PROTIV" i bez glasova "UZDRZAN" 
usvojilo sijedeei 

ZAKLJUCAK 
Usvaja se Izvjegtaj o izvrgenju Budieta za period januar-septembar 2017.godine. 

Ad. 10 
U raspravi o Prijedlogu Rjeknja o imenovanju Komisije za promet nekretnina ueestvovali vijeenica 

Alie Munevera i vijeenik Kaser Vedran. 

Opeinsko vijeee je sa 15 glasova "ZA", 7 glasova "PROTIV" bez glasova "UZDRZAN" 
usvojilo sljedeei 

ZAKLJUCA  
Usvaja se Prijedlog Rjegenja o imenovanju Komisije za promet nekretnina. 

Ad.B 
VIJEeNIeKE INICIJATIVE  
Vedran Kaser u vezi inicijative za izmjenu Prostornog plana zamolio da se Klubovima vijeenika distribuira 
materijal koji je bio predstavljen na sjednici Kolegija. 

Deljkie Nermin se izjasnio da je zadovoljan odgovorima i postavio pitanje da li ee njemu biti dostavljani 
odgovori sa viSih nivoa u vezi hitnih mjera za obrazovanje. 

Vijeenik Deljkie Nermin je postavio i novu inicijativu koja glasi: 
Za renoviranje Sahta u MZ Jelah, na magistralniom putu Doboj-Teslie. Saht se nalazi u ravni sa zgradom 
Dobrovoljnog vatrogasnog dru§tva Jelah (DVD Jelah). 
Opeinski na6elnik je odgovorio da se Saht nalazi na trasi kanalizacije koja je sada zavrkna, da je jednom 
izvrSena sanacija, to da ee se to svakako 

Vijeenik Hrnjie Muris je postavio sljedeeu vijeenieku inicijativu: 
Iniciramo da se ocrta i odgovarajueim saobraeajnim oznakama oznaei pjegaeki prelaz u ul. Brace Pobrie (kod 
zgrade zv.Stara gimnazija). 
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Vijeenik Hodiie Enes je postavio shedeou inicijativu: Da nadle2'ne opeinske sluThe poduzmu neophodne 
radnje a cilju sanacije iii ruknja objekta u privatnom iii dru§tvenom vlasnigtvu, koji svojim dotrajalim stamke, 
predstavljaju opasnost za 'Z'ivote gradana iii njihovu imovinu. 
Opeinski nakelnik je odgovorio: da je potrebno da vijeenik dopuni svoju inicijativu jer je veliki broj objekata, 
da se fokusira na objekte koje misli kako bi se konkretnije moglo odgovoriti. 

Vijeenik Pagie Danijel je postavio sljedeeu vijeenieku inicijativu: 
Za izmjenu Odluke o provodenju izmjena i dopuna Prostornog plana opeine Te§anj: 
U elanu 42. Odluke, poslije stava 3. Dodati i stay 4 koji glasi: „ Ako na susjednim parcelama postoje vee 
izgradeni objekti ma udaljenosti manjoj od 1 m, u tom slueaju je moguee udaljenost objekta od granice 
susjednih parcela utvrditi na naein da se zadovolji paritet spram udaljenosti postojeeih objekata izgradenih na 
susjednim parcelama, ali da streha ne prelazi granicu parcele. 

Vijeenik Alie Hajrudin se izjasnio da izjaSnjavanje u vezi inicijative za vodovod Sije, kori§tenje vode bude 

na narednoj sjednici Opeinskog vijeea vodi rasprava. 
Opeinski naeelnik je odgovorio da se vise puta raspravljalo o tome, da je vodovod bio vlasniStvo gradana koji 
su ga dali na upravljanje MZ, pa s toga oni i imaju pravo da pitaju MZ, to je na onom kako su usaglasili. 

Vijeenik Kaser Vedran je u u vezi vodosnabdijevanja vodovod Krakvo postavio dodatno pitanje koje glasi: 
Da li postoji neki plan da se prevadide problem vodosnadbijevanja u Krakvu, osim tog da se manje tro§'i 

voda.. da li podizanjem bunara, brana i 

Vijeenik Kaser je postavio i novo vijeanieko pitanje koje glasi: 
ZaSto se ne stavlja u funkciju uredeni prostor u ulici 1.mart u TeSnju i na koji mein se misli izvr§iti 
provjera kvaliteta izvrSenih radova, ako uredeni prostor, u garantnom roku izvodaea radova, nije 
plAten u funkciju? 

Opeinski Naelnik je odgovorio da se o tome razgovaralo kada je usvajan Nacrt Centar Te§anj Centar koji 
obuhvata ovu zonu i u prethodnom tekstu te Odluke i sadr2aju koji je propisivao kako ee se to koristiti, ja sam 
rekao da je potrebno da to razrijegimo da je to kljueno rje§enje tag problema tog dijela urbanistiekog projekta i 

regulacionog plana, nadam se da ste se i vi ukljucili u javnu raspravu, oeekujem da eemo dobiti prijedlog 
materijala i da ee se time staviti taeka na to pitanje. 

Vijeenik Huskie Kasim se izjasnio da nije u potpunosti zadovoljan na dostavljene odgovore na postavljena 
pitanja u vezi izdavanja dozvola za gradnju u urbanom podrueju kao Sto je MZ Jelah za farme za uzgoj brojlera 

(piliea)... te postavio dodatno koje glasi: 
- Da li se primjenjuje ovaj Zakon (Zakon o zaStiti okoliga FBiH, 61.68) i na prostoru opeine TeSanj za 

gradnju farmi piliea (od 5000,00 do 80.000,00 i vise) iii ima neka druga zakonska odredba? 

Opeinski naCelnik je odgovorio da se veo vise vremena ponavljaju pitanja koja nisu u nadle'Znosti opeine, te 
da se to pitanja mogu postaviti direktno Kantonalnoj i Federalnoj inspekciji, a odgovor treba biti dostavljen u 
roku 90 dana. Ukoliko ne dobijete, odnosno u koliko nama ne dostave u roku odgovor nemojte nas kriviti i 
misliti da mi ne 2elimo da rije§imo taj problem, a tiee se svih nas. 

Vijeenik Huskie Kasim je postavio i nova vijeenieka pitanja: 
1. Da Ii je samo gradina kulturno istorijski spomenik u koji se ulae a ostali kao Sto je earSi c2amija 

odnosno munara eargi d2amije treba da trpe i propadaju bez podrgke opeine TeSanj? 

Opeinski naCelnik je odgovorio je za postavljanje ovog pitanja potrebno vie informacija, ko upravlja, ko je 

vlasnik i na koji naein se finansiraju odredene stvari, mislim da je ovo pitanje postavljeno provokativno i 
pogregno konotirano. Svaki vlasnik je zadu2en za brigu o torn objektu i postoje javni fondovi i kako se 
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ZApIS711cAR: 

UKlepie 

PiREDSJEpAVAJUeI VIJECA 
Seuad" N. Subagie, dipl.oec. 
)cci/ 

• 

kandiduju projekti i dobijaju sredstva u konkretnom slueaju mi smo kandidovali projekte dobivali sredstva i 

realizovali projekte za objekte o kojim se mi brinemeo. 

2. Da li se vr§i provjera zagadenja teSanjske rijeke, a narooito kod benzijske pumpe Kosove"ia gdje je 

najvi§e kanalizacionog i fekalnog otpada i da li se planira za'Stititi vodotok navedene rijeke? 

Opeinski na'C'elnik je odgovorio: Mi smo u posljednje vrijeme vrsili mjerenje zagadenja na ispustima 

fokusirajuei se na poslovnu zonu Bukva i eitav taj pojas ukljueujuei i ovaj ispust i znate koliko nam treba 

energije i koji nam je plan kada je u pitanju kanalizaciona mreh.. Ja sam danas spomenuo koliko imamo 

problem §to nismo spojili ova tri dijela, imamo rezultate tih nalaza i naravno moraaemo razgovarati sa svima 

pojedinaeno, nemamo moguenost da kahtjavamo. Federalni inspektor mote ka2njavat a mi mokmo 

razgovarat i obavieemo razgovor gdje god postoje ovi ispusti. Nije nikakva tajna da u Te§nju niko nema uredaj 

za preei§eavanje otpadnih voda, a nije tajna ni da mi svi manje vise zagadujemo okolinu, osim dva, tri 

preduzeoa, industrijska objekta govorim o privatnoj kanalizaciji. Rijee je privremenom ispustu kanalizacionog 

sistema i mi imamo planirano u Budktu ove godine i sredstva su predvidena za gradju i za narednu godinu i ja 

se nadam da Ce to Sto prije biti uradeno da smanjimo stepen zagadenja rijeke TeSanjke. 

Vijeenik Kurtie Amir je u vezi odgovora na vijeonieko pitanje.... konstatovao da se o istom ne I111:4Q izjasniti 
jer je jedan dio odgovora dobio pred poeetak sjednice. 

Vijeenik Piro Amir je postavio sljedeee vijeenieko pitanje: 

Moe li Opeina odnosno nadle2ne opeinske sluThe da utieu na vlasnike objekata u Titovoj ulici u 

Tanju da iste izvr§e sanaciju oluka na svojim objektima u navedenoj ulici ukoliko isti ugro2avaju 
bezbjednost pje§aka na bilo koji naein? 

Vijeenik Hrnjie Muris je postavio sljedeea vijeenieka pitanja: 
1. Dokle je stigla procedura vezana za izmjenu „Odluke o zonama sanitarne zagtite burtara DC 

„Kra§evo", s obzirom da je navedena izmjena inicirana u OV Te§anj jo§ 2013.godine? 
2. Da li je Opeinska izborna komisija uradila bilo §to po pitanju biraekih spiskova za opeinu TeSanj na 

kojima se nalaze i umrle osobe, odnosno da Ii su biraeki spiskovi ahtrirani brisanjem takvih osoba sa 
istih? 

Nakon toga, predsjedavajuei Vijeea se svima zahvalio na prisustvovanju dana§njoj sjednici i zakljueio rad 

dvanaeste sjednice Opeinskog vijeea Teganj u 17:3611. 

A: Trg Alije Izetbegoviea 	T: +387 32 650 220 
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